



### **Channel Description**

#### **English:**

##### *Short:*

For your inspiration, for your imagination or for your innovation. FYI is a new Lifestyle channel that covers a range of stories and experiences that reflect how people actually live their lives today, not defined by just one passion or interest.

##### *Long:*

For your inspiration, for your imagination or for your innovation. FYI is a modern and contemporary new Lifestyle channel that embraces an adventurous, personalized and non-prescriptive approach to peoples' taste, space, wellness, look and more. FYI covers a range of stories and experiences that reflect how people actually live their lives today, not defined by just one passion or interest.

#### **French:**

##### *Short:*

Pour votre inspiration, pour votre imagination ou pour votre innovation. FYI est un nouveau canal « style de vie » qui offre des reportages et présente des expériences reflétant le mode de vie des gens d'aujourd'hui, défini par des passions et des intérêts très variés.

##### *Long:*

Pour votre inspiration, pour votre imagination, pour votre innovation; FYI est un nouveau canal « style de vie » contemporain et moderne qui adopte une approche audacieuse, personnalisée et sans contraintes. On y traite de goûts, d'espaces, de bien-être, de style et plus encore. FYI couvre toute une gamme d'expériences qui reflètent le mode de vie des gens aujourd'hui, défini par des passions et des intérêts très variés.